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Locatie van vergaderen en tijdsstip; de loge (foyer) van “De City “om 19.00u 

Wijkraad samenstelling aanwezig;  

➢ De heer Desmedt Marc : Voorzitter wijkraad.

➢ De heer Pelgrim Erwin : Lid Wijkraad.

➢ De heer Schepers Jose : Lid Wijkraad.

➢ De heer Clerick Hugo : Lid Wijkraad.

➢ Mevrouw An Gobert ; Lid Wijkraad.

➢ Mevrouw Patricia Crisvelte ; Lid Wijkraad.

Verontschuldigde leden wijkraad (niet aanwezig) : Nihil 

Wijkraad samenstelling leden van rechtswege aanwezig: 

De heer Maarten Claeys : Gemeenteraadslid  

Verontschuldigde leden van rechtswege (niet aanwezig) : 

➢ De heer Vanden Broucke Geert ; Burgemeester

➢ De heer Matthew Wydoodt ; secretaris-wijkraden.

Voltalige wijkraad vraagt om aanwezigheid van de secretaris en of een vervanger bij 

afwezigheid leden van rechtswege A.U.B! 

Uit genodigd tot overleg wijkraadpunten van toepassing; De heer Hardy Franky (Politie) 

Toelichting procedure Wijkraad/Adviesraad. 

Vorige opgevolgde uitgewerkte verslagen en agendapunten wijkraad die werden goedgekeurd 

en steeds gevigeerd. Deze werden werking getrouw: hernomen ter info en conforme 

procedure ; alle verslagen wijkraad/adviesraad werden online digitaal “up tot date” geplaatst 

en zijn democratisch te consulteren op de website van de Stad Nieuwpoort. 

De decennialange werklast (vrijwilligerswerk) capaciteit continuïteit en evolutie werking is er 

gedigitaliseerd; vrijwilligersraad wijkraad werd proactief opbouwend in adviezen 

verslaggeving geattesteerd en gevigeerde tot mogelijke opvolging implementatie en 

raadpleging. Steeds constructief over de jaren heen van gerealiseerde . Relevant bijgestuurde 

en consequent opgevolgde adviezen. Performant advies legio overzicht vrijwilligerswerk ten 

voordeel en tot kennisname ten dienste van onze bevolking in algemeen belang. 

Vermeldingen  voorzitter Wijkraad; 

Verwelkoming en intenties 2024 /Goedkeuring vorig verslag wijkraad . 

Proceduregetrouw; Alle punten agenda wijkraad werden voordien uitgewerkt tot 

overleg en correcte inzage opgemaakt en overgemaakt. Ze werden tevens overlopen 

telefonisch met de heer Burgemeester. 
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Punten agenda wijkraad; 

Punt 1. Aangebrachte problematiek via  Mevrouw An Gobert ;Elektrische wagens: 

problematiek opladen voertuig bij eigen woning; 

Is reglementering stad Nieuwpoort in verband met kabels over het voetpad tot opladen 

elektrische wagen aan de laadpaal?  

Advies wijkraad in opdracht hernomen; Wetgeving hierover te Nieuwpoort gerealiseerd van 

toepassing ? Immers wat bij val derden over oplaadkabel op het voetpad of wegdek? 

Kan het antwoord/voorstel uitgewerkte oplossingen in advies toegelicht - voorgelegd 

worden via de Heer Burgemeester of zijn vervanger bij de volgende wijkraad van 

2024(graag adequate opvolging via de diverse bevoegde diensten Stad Nieuwpoort 

A.U.B) 

Punt 2. Aangebrachte onder vermelde problematiek via  Mevrouw An Gobert ;Laadpalen: 

Problematiek continu bezette parkeerplaats laadpalen nadat de elektrische wagen reeds 

opgeladen is? Advies wijkraad in opdracht hernomen; wie volgt dit op tot verbetering 

toekomstgericht ?(Kan het antwoord/voorstel uitgewerkte oplossingen in advies toegelicht 

- voorgelegd worden via de Heer Burgemeester of zijn vervanger bij de volgende

wijkraad van 2024(graag adequate opvolging via de diverse bevoegde diensten Stad

Nieuwpoort A.U.B)

Punt 3 Aangebrachte onder vermelde problematiek via  Mevrouw An Gobert Extra te 

plaatsen laadpalen; Advies wijkraad in opdracht hernomen; wie volgt dit op tot verbetering 

toekomstgericht ? Ook rekening gehouden met de bijkomende capaciteit vakantiegangers en 

tweede verblijf? Kan het antwoord/voorstel uitgewerkte oplossingen in advies toegelicht - 

voorgelegd worden via de Heer Burgemeester of zijn vervanger bij de volgende wijkraad 

van 2024(graag adequate opvolging via de diverse bevoegde diensten Stad Nieuwpoort 

A.U.B 

Punt 4. Aangebrachte onder vermelde problematiek via  Mevrouw An Gobert ; kapotte 

beschadigde vuilnisbak Marktstraat; . na telefonisch overleg via wijkvoorzitter met de heer 

Burgemeester werd dit punt via zijn tussenkomst opgevolgd en opgelost waarvoor dank! 
Vraagstelling en adviezen reeds overlegd hernomen ter kennisname: Waarom werd 

bijkomende problematiekvuilnisbak op locatie gecreëerd visueel als ontsiering in de 

hoofdstraat te Nieuwpoort meer dan een maand buiten gebruik ?  

Waarom werd gekend en meermaals gemelde aangereden beschadigde onstabiele vuilnisbak 

(waarvan stukken op het wegdek vielen) niet onmiddellijk verwijdert tot conform herstel 

(werktaak : enkel vier boutjes los schroeven en onmiddellijk verwijderen. Meenemen tot 

herstel of vervanging hiermee bijkomende problematiek onmiddellijk vermeden?) Wat was de 

meerwaarde dat enkel één blauwe doorzichtige zak erover werd/word getrokken...waarom dit 

doen over één nog overvolle uitpuilende vuilnisbak ? Met een wit rood - lint errond tot 

versiering ? De sigaretten peuken worden er brandend smeulend ingeduwd tot verdere 

mogelijk ongewenste brandschade?( foto reportage destijds overgemaakt) 
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*Preventief advies sensibilisatie tot anticipatie realisatie en plannen werktaken toekomst 

gericht globaal. 

Was er een of is er steeds een opgemaakte checklist en aanwezig leidinggevende sturing tot 

taakbeleid en correct toelichten werktaak met inzicht en materiaalkennis. Hiermee vermijd je 

steeds meerkosten of dat fysieke taken en hun impact onderschat of te beperkt uitgevoerd 

worden (vermijd dat via opvolgende bureaucratie; inert werd/word werktaakbeleid 

resulterende enkel nefast assumerend in theorie of papier planning uitgesteld ...wel eens 

behandeld zullen worden...) . Essentieel is enkel de meerwaarde om over bevoegd en gevormd 

personeel te beschikken die progressief werkelijk realiseert en in/met kennis en inzicht 

handelt. Juist taakbeleid realisatie/ taakomschrijvingen en continuïteit van vorming en 

evaluatie is essentieel in meerwaarde om kordaat met beroepsfierheid en meerwaarde te 

kunnen handelen ten dienste van de bevolking. 
 

Punt 4. Aangebrachte problematiek via Mevrouw An Gobert  ;Schipstraat probleem 

met riolering  

Bijkomende info: hoogteverschil sinds nieuwe aanleg van aanpalende straat werd 

verschillende malen gemeld maar bleef zonder resultaat? 

Water blijft staan in de straat goot/riolering ter hoogte van Schipstraat 7,5,3. 

Bij de vernieuwing van de Langestraat werd een nieuwe riool put geplaatst in het eerste stuk 

van de Schipstraat (t.h.v. huisnummer 1), 

helaas sluit /sloot de straatgoot niet goed aan met de nieuwe rioolput (+er ligt een 'drempel'/ 

verhoging in de goot). 

Waren deze werken nog onder garantie van opvolging tot vermijden meer kost? 
Advies tot probleemoplossing en overleg ;  

1.Kan via de Heer Burgemeester overgegaan worden tot verdere opvolging van de 

problematiek tot mogelijk adequaat snel herstel/regularisatie problematiek 

A.U.B. 

2.Kan het antwoord/voorstel dat de uitgewerkte oplossingen in advies voorgelegd worden 

via de Heer Burgemeester of zijn vervanger bij de volgende wijkraad van 2024;  

Punt 5. Aangebrachte problematiek via de heer Cleirinck Hugo  Slachthuisstraat: orde 

en netheid?; na telefonisch overleg via wijkvoorzitter met de heer burgemeester werd dit 

punt opgevolgd en opgelost waarvoor dank! 

Problematiek op te volgen tot optimalisatie "netheid en orde" ten voordele van de inwoners 

huizen op locatie .Bijkomende info (te beperkt verlichte) overdekte locatie Doorgang Slacht 

huis straatje werd/word tevens gebruikt als "alternatief urinoir"(stank)... Buiten zwerfvuil 

"derden".?( foto reportage destijds overgemaakt) 

 

Ter info hernomen ; Recidive op locatie Slachthuisstraat wildplassers en zwerfvuil die reeds 

via interne planning onder De heer Burgemeester Crabbe Roland destijds grondig aangepakt 

diende te worden( leidde blijkbaar enkel tot tijdelijke oplossing). 

Tevens is het op deze locatie te weinig verlicht of gecontroleerd in preventiebeleid . 
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Varia. ;volgende bijkomende punten werden tevens reeds overgemaakt en toegelicht aan de heer 

burgemeester tot advies en mogelijke optimalisatie; 

Verkeer en Signalisatie problematiek  

Punt aangebracht in opdracht via de heer wijkvoorzitter binnenstad …verhoogde beton 

verkeerdrempel bollen; 

Globaal te Nieuwpoort Binnenstad “verhoogde beton verkeerdrempel bollen” zichtbaarheid 

preventief optimaliseren advies geel schilderen (of reflectoren) 

verhoogde beton verkeerdrempel bollen :Nu zijn ze nefast bijna onzichtbaar van kleur mat grijs…een 

kleur die men visueel te weinig of beperkt/te laat waarneemt en leid tot continu schade of vallen 

derden Kan het antwoord/voorstel uitgewerkte oplossingen in advies toegelicht - 

voorgelegd worden via de Heer Burgemeester of zijn vervanger bij de volgende wijkraad 

van 2024(graag adequate opvolging via de diverse bevoegde diensten Stad Nieuwpoort 

A.U.B) 

Punt varia 1: aangebracht in opdracht via de heer wijkvoorzitter binnenstad advies reeds overlegd 

hernomen Snelheid tegenover zwakke weggebruikers dringen aanpassen waar noodzakelijk AUB 

Waar/locatie; hoogte kruising achterkant Delhaize Isara tennis. Waarom; slechts anderhalve rijstrook 

op voetpad tot 2 rijstroken Bus-camion-elektrische snelheidsfiets 50 naar 30 (oorzaak/mogelijkheid 

preventief gevaar wegnemen preventief beperken); smalle doorgang mogelijkheid tijdelijke lichten te 

plaatsen tot kruisen /.preventief sensibiliserend fietsverkeer omleiden ?) Bijkomende optimalisatie 

mogelijkheden ; visueel opvolging en aanpassing via gevormd arbeid preventie coördinators stad tot 

vermijden ongewenste schade fysieke en materiele schade derde legio. Kan het antwoord/voorstel 

uitgewerkte oplossingen in advies toegelicht - voorgelegd worden via de Heer Burgemeester 

of zijn vervanger bij de volgende wijkraad van 2024(graag adequate opvolging via de diverse 

bevoegde diensten Stad Nieuwpoort A.U.B) 

Punt varia 2 : aangebracht in opdracht via de heer wijkvoorzitter binnenstad ;Tot visuele 

optimalisatie Her aanleg Plein aan Tempelier toren “heksen monument” toeristische trekpleister. Na 

telefonisch overleg via wijkvoorzitter met de heer Burgemeester werd dit punt 

opgevolgd en opgelost waarvoor dank! 

Visuele perceptie problematiek aanwezig van Rotte en beschadigde verstorven palen en gebogen 

ijzerwerk. Oplossing/advies; verwijderen : visuele optimalisatie realiseerbaar nog voor de komende 

vakantie(s) ?b. Volgende visuele optimalisatie werken werd tevens reeds uitgevoerd; verwijderen 

uitgedroogde haag en kapotte beplanting. 

Punt varia 3: aangebracht door Lid Wijkraad Mevrouw Gobert An; problematiek optimalisatie 

aanduiding bereikbaarheid alle handelaars gezien de legio van wegenwerken.. 

Werd bijkomend opgevolgd Wijkraadvoorzitter en heer Burgemeester tot opmaak bijkomende 

noodzakelijke aanduiding wijzers bereikbaarheid alle handelaars tot A.S.A.P plaatsen na opmaak. 
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Sensibilisatie om dit thema werd ook gevraagd om te hernemen in de handelaren raad gezien hun 

initiële belang…(Werken (wegenwerken nuts maatschappijen)/waren zijn steeds gekend in Stad 

coördinatie en planbureau en door in samenspraak derden aannemers. Dus in planning preventieve 

en optimaliserende straat signalisatie ook toekomstgericht tot voordien tijdig toepassen 

anticiperende maatregelen. Check list overzicht(en) werk plan(en) en coördinaties bureau Nieuwpoort 

Stad evolutie aanpassing steeds voorzien?).  

Punt Varia 4; Realiseer dringend een parkeer verbod van toe gereisde "mobilhome" en 

langdurig achtergelaten aanhangwagens op locatie schip straat . Waarom worden de 

reglementaire zones mobilhomes voor toe gereisde derden in de aanpalende parking voorzien 

dus maar gedeeltelijk in beslag genomen? 

Graag adequate opvolging via de diverse bevoegde diensten Stad Nieuwpoort A.U.B 
Kan het antwoord/voorstel uitgewerkte oplossingen in advies toegelicht - voorgelegd 

worden via de Heer Burgemeester of vervanger bij de volgende wijkraad van 2024  

 
Punt Varia 5; verhogen van de parkeermogelijkheden in de winkelstraten via 

bijkomende shop en go plaatsen in de winkelstraten Markt- en Oostendestraat. 

Advies tot probleemoplossing en overleg ; kan er tevens begripvol prioritair "15 minuten" 

hulpbehoevenden 2 parkeerplaatsen voorzien worden voor al de apotheken te 

Nieuwpoort tot afhalen voorgeschreven medicatie ; gezien voor werkelijk hulp 

behoevende nu spijtig geen parkeerplaats op deze locatie 's? 

Graag adequate opvolging via de diverse bevoegde diensten Stad Nieuwpoort A.U.B 
Kan het antwoord/voorstel uitgewerkte oplossingen in advies toegelicht - voorgelegd 

worden via de Heer Burgemeester of vervanger bij de volgende wijkraad van 2024  

 

Punt Varia 6 Aangebrachte problematiek door de heer Pelgrim Erwin: optimalisatie 

schip straat. 

Advies wijkraad hernomen ; het nu aanbrengen van parkeervakken in de schip straat 

zodat de beperkte ruimte die er is maximaal gebruikt kan worden. Advies tot 

probleemoplossing en overleg ; graag adequate opvolging via de diverse bevoegde 

diensten Stad Nieuwpoort A.U.B .Kan het antwoord/voorstel uitgewerkte oplossingen in 

advies toegelicht - voorgelegd worden via de Heer Burgemeester bij de volgende 

wijkraad van 2024 . 

Realisatie reeds gegeven advies vorig wijkraden ?voor de schipstraat initieel ? De schipstraat 

die reeds 20 jaar ging vernieuwd worden in planning vergeet de tussentijdse evolutie 

planning niet blijft openstaande? primair aanduiden van gele zones voor kaart houders -

inwoners- buurtbewoners / woningbezitters aan in de Schipstraat A.U.B !Verwijder de gele 

lijnen (huis 40 en 42) creëer drie parkeerplaatsen tegenover locatie kaasboer vroeger (deze 

kaas boerzaak met grootte Camion bestaat meer dan een jaar niet meer!)Verwijder het 

plakkaat voor handicapten van tegenover Schipstraat Nr 50 (de aanvraagster - aan woonde 

destijds is spijtig genoeg reeds 1 jaar overleden!) dagelijks is deze capaciteit parkeerzone leeg 

met de grootte verlies in creatie tot twee parkeerplaatsen?  
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Verwijder volgende onnodige  stippellijn en win terug een ongebruikte parkeerplaats in de 

Schipstraat (vroeger gedeelte parking post juist naast de appartementen ingang)tegenover 

appartement 51.Sensibiliseren tot parkeerplaats winnen dat de eigenaars of huurders woning 

met garage te Nieuwpoort hun wagen voor of in hun garage dienen te plaatsen wanneer "thuis 

geparkeerd". 

Penaliseer globaal gekende dagelijkse foutieve problematiek gecreëerd door toe gereisde legio 

met hoogtepunt in de vakantieperiodes (= zonder gele parkeerkaart tot recht) die ongewenste 

parkeeroverlast creëren op plaats gele kaart houders parkeren. Derden toe gereisd die zich 

moedwillig op de gele zones inwoners stad Nieuwpoort plaatsen.( Dagelijks de tram (al dan 

niet gratis) naar elders nemen waar ze wel normaliter parkerend dienen te betalen).Betere 

exploitatie-optimalisatie recht parkeerzones binnenstad globaal gevraagd door de inwoners 

binnenstad van Nieuwpoort A.U.B. velen hebben wel een huis maar geen garage. Veel 

inwoner stemmen rijzen voor een "zone kaart inwoner binnenstad" ; wie niet van de 

binnen stad is (of woont) zoals in andere steden en gemeentes...dient te betalen tot 

vermijden ongewenste overlast !  

Punt Varia 7: via politie drank en drugproblematiek toegelicht; de opvolging overlegd met de 

nu nog gekende probleemzone tram kaai-binnenkoer Carrefour (andere zones is het  nu 

rustiger dank zij het opgevolgde gevoerde politiebeleid) drank en drugbeleid preventiebeleid 

globaal zone Nieuwpoort.  

Ook anticiperend preventiebeleid politie: gezien de nieuwe en agressievere drug” Flakka 

/drug” resulterende menselijke zombie” overlegd en het mogelijk preventie beleid hierop. 

 

Punt Varia 8: kunnen gezamenlijke straatwerken overzichtelijk werkelijk niet beter 

gecoördineerd worden? vermijd verkeerchaos ?waarom vinden deze werken gezamenlijk 

plaats in vakantie waar het verkeer drukker is? Ook derden aannemer voeren werken uit in 

aanpalende straten renovaties en opbouw legio B&B tweede verblijf en immobiele vastgoed 

sector? Waarom zo een beperkte bezetting bij verbouwing straten  maandenlang of 

jarenlang blijft aanslepen?  

 
Graag adequate opvolging via de diverse bevoegde diensten Stad Nieuwpoort A.U.B 
Kan het antwoord/voorstel uitgewerkte oplossingen in advies toegelicht - voorgelegd 

worden via de Heer Burgemeester of vervanger bij de volgende wijkraad van 2024  

 

Bijkomend woordje; 

Kunnen de deuren van de City bij tot goede werking autorisatie toegangskaart gecontroleerd 

en nagezien worden AUB (vermijd men storing of beperkte machtiging problematiek tot 

afsluiten nadien) 

 
De volgende wijkraad staat ingepland op; Di 21 Mei 2024 om 19.00 locatie van 

vergaderen " de City " . 

 

Desmedt Marc 

Voorzitter wijkraad  

Binnen Stad en Sluizen 

Nieuwpoort Stad 


